
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
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                    GRAD RIJEKA 
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KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-4 

Rijeka,  14. 17. veljače 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 31. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je 17. veljače 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 
 
Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč Prpić, predsjednik VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 
 
Sjednici nije nazočila: 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO                                       
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč Prpić. 
 

 
DNEVNI RED 

Dnevni red: 
1. Izvještaj sa sastanka predstavnika Vijeća mjesnih odbora sa Gradonačelnikom grada 

Rijeke 

2. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči daje izvještaj sa sastanka na kojem su svi predstavnici vijeća mjesnih 
odbora u Gradu Rijeci imali sa Gradonačelnikom i predstavnicima Odjela te stručnih službi. Na 
sastanku je predstavljen prijedlog nove raspodjele sredstava za komunalne prioritete. Ovom 
preraspodjelom bi se sredstva „poravnavanja“ između razvijenih i manje razvijenih mjesnih odbora 
ukinula te bi se također bitan dio sredstava izuzeo te stavio na raspolaganje redovnom održavanju.   
Predstavljenim modelom značajno bi se smanjila sredstva za realizaciju komunalnih prioriteta koje 
bi došle do razine onoga kako su prvotno zamišljene a to su male komunalne akcije. Predsjednik 
vijeća kaže da u  slučaju Vijeća MO Srdoči iznos sredstava bi se manjio za cca 50%., te je još 
nejasno što bi sve vijeća kroz male komunalne akcije uopće mogla realizirati (koja vrsta projekata). 
Predsjednik kaže da su se na navedenom sastanku većina prisutnih predsjednika pobunila protiv 
ovakvog modela, kao i on sam. Od Vijeća se traži očitovanje po ovom prijedlogu. 
 
Prisutni vijećnici Vijeća MO Srdoči se snažno protive ovoj ideji. Vijećnica Matković kaže da bez 
obzira na političku stranku vijećnika u VMO Srdoči svi se moraju boriti za svoje naselje. Kaže da se 



svi trebaju složno pobuniti protiv ovoga prijedloga. Kaže da je u redu da nama kao nerazvijenom 
MO-u se smanje mogućnosti ulaganja za iznos koji je bio iz sredstava poravnavanja (20%) to ne i 
za iznos koji je sada po prijedlogu predviđen za redovno održavanje jer tko nama garantira da će 
se taj iznos potrošiti na području naselja Srdoči. Srdoči su krajnje rubno naselje a najviše se sređuje 
ono što je bliže centru. Kaže da se treba inzistirati da ako ide iz redovnog da nam se daju dokazi 
da je za tu godinu utrošeno na Srdočima. Kaže „nas ljudi psuju“ a radimo u jako otežanim uvjetima 
već sada.  
 
Predsjednik vijeća kaže da je Gradonačelnik rekao da Vijeća MO  više neće moći unutar komunalnih 
prioriteta (malih komunalnih akcija) odlučivati o postavljanju javne rasvjete ili asfaltirati ceste, da će 
se to raditi iz redovnog. 
 
Vijećnik Urek kaže da se time gubi smisao vijeća mjesnih odbora jer vijeća kroz program realizacije 
komunalnih prioriteta pomažu ljudima da ostvare neke svoje konkretne želje i potrebe.  
 
Vijećnica Matković kaže da ako će biti tako neka se dopis svi kompletno prosljeđuju Smojveru i 
Gradonačelniku jer vijeća neće imati smisla. Ona također kaže da ovo ide na Gradsko vijeće 
(vijećnica Matković je ujedno i vijećnica Gradskog vijeća grada Rijeke). Kaže – kako ćeš čovjeka 
pogledati u oči kada si mu rekao da će nešto doći na red sljedeće godine jer radite planski po 
tematikama, i čovjek očekuje da će se to izvršiti. Mjesni odbori osjećaju bilo naselja i ljudi koji u 
njemu žive. 
Vijećnik Branko Srdoč kaže da se on sa prijedlogom od strane Grada ne slaže. 
Zaključak: 
Vijeće je većinom glasova prisutnih (3 vijećnika) glasalo da se ne slaže sa prijedlogom 
Grada Rijeke o raspodjeli sredstava za komunalne prioritete, 1 glas je suzdržan.  
Vijeće smatra da ovakav način raspodjele nije transparentan te ostavlja mogućnost 
prelijevanja sredstava na druga područja grada, da nije dostavljen ključ po kojem bi se ta 
sredstva raspoređivala niti mehanizme kontrole kojim bi se osiguralo da sredstva budu 
utrošena na području naselja Srdoči. Tražiti će se da ukoliko se ovaj prijedlog na razini 
Grada Rijeke ipak usvoji da se svakog siječnja dostavlja izvješće/dokaz da su sredstva 
koja su izuzeta iz sredstava komunalnih prioriteta MO Srdoči, na ime redovnog održavanja, 
zaista utrošena na području ovog  mjesnog odbora te da predstavnici mjesnih odbora 
budu dio komisije koja će predlagati i odobravati trošenje sredstava koja bi novom 
preraspodjelom spadala u redovno održavanje. 
 
 
  

 
AD 2 
Predsjednik Vijeća kaže da se pošalje  dopis kojim bi se opetovno zatražilo uklanjanje neželjene 
vegetacije na cesti D233.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 

 
 
 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:27 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

 

         Zapisničar  

      Željka Matković 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč Prpić 

 


